
 

 

 

VERSLAG ALGEMENE LEDENVERGADERING 

GEHANDICAPTENSPORT NEDERLAND 

 

13 juli 2024 

 

Locatie: De Weerelt, Utrecht 

 

 

Aanwezig  

Leden 

Mevrouw A. Rothuizen  Mobie Duck 

Mevrouw C. Oortgijsen  Mobie Duck 

Mevrouw S. Guldenmundt  Sportbelang SGK 

De heer F. Wolkers  Cormeta 

De heer P. de Lange  ASV Vizier 

De heer S. van der Wal (digitaal)  Stichting de Brug Groningen 

    

Bestuur 

Mevrouw M. Spreij                                                                      Voorzitter 

Mevrouw Zegers  Lid 

De heer T. Vernooij  Penningmeester 

  

Bondsbureau  

De heer D. Engelaar  Directeur 

   

  

  

  



 

1. Opening  

 

Voorzitter M. Spreij opent de vergadering en dankt de leden voor hun aanwezigheid. Er is mede door het 

uitstellen van de vergaderdag helaas een lage opkomst bij de ALV ditmaal.  

 

1.1 Presentielijst  

 

De heer Engelaar vraagt de aanwezige vertegenwoordigers van de clubs zich kort voor te stellen zodat 

de presentielijst kan worden opgemaakt. Er zijn helaas nog enkele afmeldingen geweest in de laatste 

dagen voor de ALV.  

 

2.1. Verslag Algemene Ledenvergadering 9 december 2023   

 

De heer de Lange geeft aan ontevreden te zijn over de opvolging van de communicatieafspraken die 

naar aanleiding van de vorige ALV met het bestuur zijn gemaakt. Er is door het bestuur zoals toegezegd 

een aanvullende notitie gemaakt over de begroting 2024, ASV Vizier heeft een reactie gestuurd op deze 

notitie maar daarop is vervolgens geen antwoord meer gekomen vanuit GSN. Mevrouw Spreij geeft aan 

dat die reactie alsnog zal volgen. 

De heer de Lange geeft aan te waarderen dat er extra inzet is vanuit het bondsbureau voor bocciadagen 

en dat vanuit het bestuur de penningmeester enkele malen langs is geweest bij de club maar dat hij 

desalniettemin teleurgesteld is over de communicatie vanuit GSN. Een voorbeeld hiervan is de 

communicatie rondom de VOG’s, die was in zijn ogen te haastig en te directief. De heer van der Wal 

geeft aan zich niet te herkennen in de observaties van de heer de Lange. Hij ervaart juist dat bureau en 

de directeur zelf voor hem goed bereikbaar zijn. Hij is ook tevreden over de wijze waarop het bestuur in 

de afgelopen twee jaren opereert. Mevrouw Spreij geeft aan dat het belangrijk is te beseffen dat 

iedereen er met dezelfde intenties in zit, zowel clubs als bestuur en bureauorganisatie. Dat laat onverlet 

dat communicatie een continue aandachtspunt is voor GSN en we alles doen om daar telkens weer in te 

verbeteren. Mevrouw Spreij vraagt daarnaast aandacht voor de vele verschillende organisaties en 

diverse verschillende belangen die binnen GSN verenigd zijn, het is een continue uitdaging om binnen de 

mogelijkheden die GSN heeft alle leden passend te bedienen.  

De heer van der Wal merkt op dat er in 2023 – tot zijn teleurstelling - geen aandacht is besteed aan het 

50-jarig bestaan van de NSG, één van de naamvoorgangers van Gehandicaptensport Nederland.  

De heer van der Wal vraagt daarnaast of het mogelijk is om bij gelegenheid een overzichtelijk beeld te 

schetsen van alle stakeholders die samen met GSN een rol spelen in het krachtenveld van de 

gehandicaptensport. De heer van der Wal doet de suggestie om dit onderwerp eens uitgebreider samen 

met de verenigingen te behandelen, wellicht gekoppeld aan een ALV. Het zou meer verenigingen over 

de streep kunnen trekken om zich aan te melden. 

De heer de Lange merkt op zich zorgen te maken over het ledenaantal. Hij constateert dat in het 

ledenaantal van GSN ook de vrijwilligers zijn meegenomen en het aantal sporters dus nog lager is dan hij 

eerder altijd heeft gedacht.  

Mevrouw Spreij constateert dat het met de diversiteit van taken en veelzijdigheid van de achterban een 

continue uitdaging is om te voldoen aan alle verwachtingen. Het zoeken van de juiste samenhang 

hieromtrent is ook een mooi onderwerp van gesprek voor de te organiseren klankbordsessie met leden. 

Tevens geeft mevrouw Spreij aan terug te komen op het verzoek van de heer de Lange om een keer 

persoonlijk langs te komen 

 

 



 

 

 

 

2.2 Actiepuntenlijst Algemene Leden Vergadering 9 december 2023  
 
De heer Engelaar geeft aan dat er nog gesproken wordt met All United, de nieuwe ledenadministrateur, 
over het verder optimaliseren van de ledenadministratiemodule, waaronder de mogelijkheid om meer 
verschillende sporttakken te kunnen koppelen aan leden.  
 
2. Mededelingen / ingekomen stukken 
 
Er zijn geen mededelingen of ingekomen stukken  
                     
3. Jaarverslag 2023 
 
Mevrouw Goorthuisen merkt op dat in het ledenaantal van GSN flink is gedaald. De heer Engelaar geeft 
aan dat dalende ledenaantallen in de gehele georganiseerde sport een probleem is. Het ledenaantal van 
GSN is tot vorig haar redelijk stabiel gebleven met in het laatste jaar wel een groter verloop. De 
belangrijkste reden was dat een aantal clubs zich heeft opgeheven.  
 
De heer van der Wal geeft aan dat in het jaarverslag nog te weinig zichtbaar is wat GSN voor de 
breedtesport – met name voor de recreatieve beweeg/sport clubs heeft gedaan. GSN zou zich nog veel 
meer kunnen profileren als dé landelijke organisatie voor de gehandicaptensport met kennis van zaken 
en met meer invloed op regionaal niveau. 
 
De heer de Lange informeert naar de aangekondigde nieuwe weergave van het jaarverslag (bondiger en 
meer visualisaties) en vraagt of er dan wel genoeg aandacht wordt besteed aan daadwerkelijke evaluatie 
van ambities, doelstellingen en activiteiten. Mevrouw Spreij antwoordt dat dat zeker de bedoeling is. 
 
Mevrouw Guldenmundt informeert naar de activiteiten van GSN op het gebied van Veilige Sport en of 
GSN het voornemen heeft om clubs op dit gebied aanvullend te faciliteren. De heer Engelaar antwoordt 
dat dat zeker zo is. Met de nieuwe integriteitsmanager (mevr. Nienke Schipper) wordt een 
integriteitsplan gemaakt dat onder andere als doel heeft om lidorganisaties te ondersteunen bij hun 
integriteitsbeleid en – activiteiten.  
 
Het jaarverslag 2023 wordt goedgekeurd. 
 
 
5. Jaarrekening 2023  
 

De heer Vernooij geeft aan dat GSN het financieel jaar naar tevredenheid heeft kunnen afsluiten. Er is 

gestuurd op een klein resultaat en dat is gelukt. Eén van de doelstellingen was het verhogen van de 

opbrengsten, ook dat is gelukt.  

De heer van der Wal attendeert erop dat de verdeling van de personeelskosten duidelijk maakt dat veel 

personeelskosten zijn doorbelast naar projecten die incidenteel worden gefinancierd. Dat is in zijn ogen 

een kwetsbaar model. Het zou beter zijn als er meer vrij-besteedbare middelen zouden zijn om 

kerntaken zoals het bedienen van leden en de belangenbehartiging van de gehandicaptensport in het 

algemeen naar wens te kunnen uitvoeren.  

 

De jaarrekening 2023 wordt goedgekeurd. 



 

 

6. Update 2024 
 

Algemeen 

 

De heer Engelaar geeft een update van de activiteiten die in het Jaarplan 2024 worden benoemd. 

 

• GSN heeft veel aandacht voor deskundigheidsbevordering. Er zijn e-learnings ontwikkeld en er 

worden workshops gegeven.  

De heer de Lange vraagt naar de afname van de opleidingsproducten. De heer Engelaar geeft 

aan dat we nog pas kort bezig zijn met het uitzetten van de opleidingen maar dat dit zeker de 

aandacht verdient. GSN is volop in gesprek met sportbonden en ook met NOC*NSF om ze te 

overtuigen van de toegevoegde waarde van de opleidingen. De heer van der Wal attendeert op 

het belang van een goede weergave op de GSN-website van de opleidingsproducten. 

• Er worden workshops georganiseerd door GSN samen met Rabo Clubsupport 

• De projecten Zichtbaar Sportief (coördinator Chris Quartey) en Ongehoord Sportief  

(coördinator Anne Geurts) lopen op schema.  

• Een nieuw project is Sportief met Spierziekte (coördinator Naomi Heidema) dat zich primair richt 

op het bevorderen van de sport- en beweegdeelname van mensen met een spierziekte. Ook 

voor dit project wordt een vergelijkbare projectaanpak gehanteerd als voor Zichtbaar en 

Ongehoord Sportief. 

• Het MATP project (doelgroep EMB) dat met Europese financiering mogelijk is gemaakt loopt op 

schema. Nog onlangs zijn er tien nieuwe trainers opgeleid. 

• Voor de takken van sport is de strategie ‘maak de (organisatie van de) sporten meer van de 

sporters zelf’ succesvol ingezet met diverse nieuwe breedtesportcommissies die veelal vanuit de 

sporters zelf worden bemand.  

• Er zijn voor boccia, goalball en rolstoelrugby diverse initiatieven voor nieuw verenigingsaanbod 

zoals in Zwolle, Eindhoven en Zeeland 

• Er wordt veel aandacht besteed aan het realiseren van een Veilige Sport, juist ook voor mensen 

met een beperking. Het stimuleren van clubs om 100% VOG proof te worden is één van de 

acties op dit gebied.  Er is vanuit NOC*NSF een integriteitsmanager gestart bij GSN (Nienke 

Schipper) die de organisatie op alle aspecten van integriteit gaat doornemen en 

verbetertrajecten zal opzetten. 

• Het organiseren van clinics wordt sinds kort gestructureerd aangepakt met een 

verantwoordelijke bureaumedewerker. Het aantal georganiseerde clinics is hierdoor in 2024 al 

fors gestegen. De heer de Lange (ASV Vizier) vult aan dat clinics een mooi voorbeeld zijn van een 

mogelijkheid om samen met clubs op te trekken en kansen te benutten (spin off).  

• Deze zomer worden de Paralympische Spelen in Parijs georganiseerd. Team NL Boccia heeft zich 

geplaatst, Team NL Rolstoelrugby helaas niet. 

• NOC*NSF heeft aan GSN gevraagd ook voor de nieuwe Paralympische cyclus (2025-2028) 

topsportplannen voor boccia en rolstoelrugby in te dienen. Een besluit over de eventuele 

toekenning van topsportsubsidies wordt eind november genomen. 

• Met ondersteuning van de Johan Cruyff Foundation is de talentenwerving en – ontwikkeling 

(medewerker Joëlle van Houts) geïntensiveerd. De aanpak heeft inmiddels enkele nieuwe 

topsporttalenten opgeleverd.  

• Er zijn dit jaar diverse personele wisselingen op het bondsbureau. Per augustus start Elke 

Hoetjes als nieuwe coördinator marketing/communicatie. 



 

 

• Op het gebied van Fondsenwerving zet GSN de ingezette meerjarenstrategie voort; Meer 

zelfredzaamheid en ervoor zorgen dat de diversiteit van wervingskanalen toeneemt. Lisa Snooy 

gaat zich op het bondsbureau intensief bezig houden met de fondsenwerving. 

Mevrouw Guldenmundt (SGK) informeert naar het gebruik door GSN van de online wervingstool 

Kentaa. De heer Engelaar geeft aan dat het gebruik van de tool is beëindigd omdat GSN er 

onvoldoende in is geslaagd om de tool effectief te benutten. De reden hiervoor is met name het 

gebrek aan specialistische mankracht die nodig is om de tool optimaal te benutten. Mevrouw 

Guldenmundt attendeert erop dat het wellicht nog een extra inspanning waard is om er een 

succes van te maken. De samenwerking van GSN met de eigen lid-organisaties  op dit gebied zou 

kansrijk kunnen zijn. Een belangrijk voordeel van algemene fondsenwerving is dat het om on-

geoormerkte middelen gaat. De inkomsten hoeven niet alleen aan specifieke projecten besteed 

te worden. Mevrouw Spreij geeft aan dat dit een verdere verkenning waard is. 

 

• Mevrouw Spreij doet melding van de gesprekken die het bestuur voert met stakeholders zoals 
Special Olympics, NOC*NSF en het Fonds Gehandicaptensport (FGS). Er zijn veel partijen actief 
in de sector die vaak met elkaar een overlap hebben in activiteiten.  Special Olympics heeft een 
nieuwe voorzitter, Erik de Winter. Er is al een eerste positieve sessie gehouden tussen de 
besturen van GSN en SON. De uitdaging met FGS is om in de samenwerking het 
gemeenschappelijke belang te laten prevaleren boven het individuele belang. Met NOC*NSF 
wordt onder andere gesproken over het meer effectief inzetten van de kennis en kunde van 
GSN ten behoeve van alle andere sportbonden met een tak gehandicaptensport. 

 
 

Financieel 

 

De heer Vernooij geeft aan dat GSN financieel op koers ligt met de begroting, er is geen reden om 

aanpassingen te doen. Dit jaar hebben we wel last van de niet optimale samenwerking met ons 

financieel administratiekantoor. Er wordt aan gewerkt om hier snel verbetering te realiseren.  

De heer de Lange wijst op de onduidelijkheid in de ledencijfers, op twee verschillende plekken in het 

documenten worden verschillende ledencijfers genoemd. De heer Engelaar verontschuldigt zich voor de 

verwarring die hierdoor kan zijn  ontstaan.  Door de overstap naar een nieuwe ledenadministratie zijn er 

wat problemen ontstaan in de overdracht van de ledendata naar het financiële kantoor dat voor de 

facturatie zorgt.  

 
        
7. Rondvraag   
 
De aanwezigen zijn het er alle over eens dat een fysieke vergadering de voorkeur heeft over digitaal 
vergaderen.    
  
8. Sluiting  
 

Mevrouw Spreij dankt de aanwezigen voor hun inbreng en nodigt iedereen uit voor de kleine lunch die is 

voorbereid.  

 

 
 
 



 

Besluiten  

 

1. Notulen ALV 9 december 2023 goedgekeurd 

2. Jaarverslag en jaarrekening 2023 goedgekeurd  

 

 

Actiepunten  

 

Nr. Datum Actie Wie Wanneer 

1. 13 juli 2024 Organiseren klankbordsessie met leden over 

positie GSN in krachtenveld gehandicaptensport 

en daarmee samenhangende uitdagingen 

Bureau dec/jan 

2. 13 juli 2024 Inventariseren samenwerking GSN en leden 

t.b.v. fondsenwerving 

Bureau 2024/2025 

     

 


